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Verslag openbare deel van de 175e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 13 september 2022 

Aanwezig: zie presentielijst 

0 Vooroverleg  
- Installatie nieuwe raadsleden.  

 
De nieuwe raadsleden worden geïnstalleerd. 
Yasemin Kaya wordt verkozen tot vice-voorzitter van de studentgeleding.  

 
- Introductiepraatje voorzitter raad FHML.  
 
De voorzitter houdt een introductie over het werk, de bevoegdheden en de verplichtingen van de 

raadsleden en verwijst ook naar enkele basisdocumenten in iBabs. De sheets zijn toegevoegd aan 
het openbaar deel van het verslag met kenmerk 22.2418. 
 

1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2 Introductie nieuwe leden Raad FHML  
De Raads- en Bestuursleden stellen zich kort voor. 
 
3 Introductie decaan – Bestuur FHML  

De decaan houdt een presentatie over de organisatie en ontwikkelingen van de faculteit. De sheets 
zijn toegevoegd aan het verslag met kenmerk 22.1756. 
 

4 Mededelingen decaan 
De decaan heeft geen mededelingen. 
 

5 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De directeur FHML geeft aan dat het agendapunt huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw 
Randwyck behoort tot een van de vaste agendapunten waarbij hij de raad informeert over de 
laatste ontwikkelingen. De renovatie van het gebouw Uns50 zal regelmatig aan de orde komen. Het 

betreft een operatie waarbij nagenoeg alle laboratoria en kantoren gerenoveerd zullen worden. Dit 
zal gebeuren in fases per etage waardoor de volledige renovatie enkele jaren in beslag zal gaan 
nemen. Er zal gestart worden aan de Zuidkant. 

Gedurende de tijd zijn de plannen, vanwege verschillende ontwikkelingen waaronder de 
coronapandemie, gewijzigd en zijn er nieuwe ideeën ontstaan over het aantal benodigde kantoren 
en labs, maar ook over het aantal ontmoetingsplekken en over de nieuwe proefdierfaciliteit. 
 
De raad vraagt of de renovatie gevolgen heeft voor de ruimteverdeling tussen de verschillende 
vakgroepen in de Uns50. De directeur FHML legt uit dat elk jaar opnieuw naar de verdeelsleutel 
gekeken wordt aan de hand van een inventarisatie van de huidige ruimtebezetting en het 

(bezoldigde) personeelsbestand van de vakgroepen met als peildatum 1 juli. De nieuwe berekening 
wordt vervolgens individueel met de vakgroepvoorzitters besproken. De ontwikkelingen rondom 
het hybride werken kunnen een rol gaan spelen bij de toekenning van ruimtes, maar daar wordt 

vooralsnog geen rekening mee gehouden in afwachting van de resultaten van de werkgroep 
hybride werken, die de effecten van het hybride werken onderzoekt. De directeur FHML geeft 
vervolgens aan dat er tot op heden relatief weinig thuiswerkovereenkomsten zijn ontvangen en 
verwacht dat de effecten daardoor klein zullen zijn. De vakgroepvoorzitters zijn recentelijk wel 

geïnformeerd over de huisvesting van de Uns50 in het Overleg Bestuur Vakgroepen. Indien de raad 
hierin geïnteresseerd is, kan dit punt een keer geagendeerd worden voor een van de 

bijeenkomsten van de Faculteitsraad. 

Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat er rekening wordt gehouden met geluidsoverlast als 
gevolg van de verbouwingen. De vakgroepen en afdelingen worden tijdig geïnformeerd. 
Op de vraag of er gekeken kan worden naar het gebrek aan fietsenstallingen, geeft de directeur 

FHML aan dat er op UM-niveau gewerkt wordt aan een plan hiervoor.  
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Tot slot geeft de directeur FHML desgevraagd aan dat de huisvesting op de parkeerplaats naast het 
gebouw Deb1 tijdelijk is. De studentgeleding geeft aan dat er een tekort is aan parkeerplekken 

voor studenten. 
 
6 Naamswijziging vakgroep Medische Microbiologie 
- 22.1574 - d.d. 07-09-22- brief decaan met bijlage 

 

De decaan geeft een toelichting en legt desgevraagd uit dat de afdeling met dezelfde naam reeds 
bestaat binnen het Maastricht UMC+ en dat de naam niet interfereert met de Immunologie en dat 

er geen voornemens zijn om voor dit vakgebied een vakgroep in te stellen. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de decaan gegeven toelichting en de voorliggende 
documenten stemt de raad in met het voorstel voor een naamswijziging van de vakgroep Medische 

Microbiologie in ‘Medische Microbiologie, Infectieziekten en Infectiepreventie’ en met de daarmee 
gepaarde aanpassing in het Faculteitsreglement. 
 

7 Coalitieakkoord 
De decaan informeert de raad over de extra middelen vanuit het OC&W voor onder meer 
onderzoeksbudgetten. De UMC’s hebben hiervoor een sectorplan Medische en 
Gezondheidswetenschappen opgesteld. De verwachting is dat de FHML/MUMC+ M€4,9 zal 

ontvangen, waarvan een deel al in 2022 besteed moet gaan worden. De middelen worden ingezet 
ter versterking van de thema’s preventie, data gedreven innovatie en verbinding leggen tussen 
fundamenteel en toegepast onderzoek. Daarnaast wordt er aandacht besteed aan een juiste balans 

tussen onderzoek- en onderwijsformatie. De raad zal in een later fase meer informatie hierover 
ontvangen. 
Daarnaast worden er extra middelen ter beschikking gesteld voor starters- en stimuleringsbeurzen 

ten behoeve van jonge academici. Hierover bestaat nog veel onduidelijkheid, bijvoorbeeld over wie 
hiervoor precies in aanmerking komen. Dit wordt nog verder uitgewerkt. 
Ook hierover wordt de raad op de hoogte gehouden. 
 

8 Accreditatie nieuwe opleiding Regenerative Medicine and Technology 
- 22.1574 - d.d. 07-09-22- brief decaan met bijlage 
 

De opleidingscoördinator, J. Bauer, geeft een toelichting. 
Recent heeft de CDHO de aanvraag macrodoelmatigheid goedgekeurd waarna de 
accreditatieprocedure is gestart en er wordt verder gewerkt aan het onderwijsprogramma. 
 
De raad heeft een opmerking over de relatief korte tijdsduur voor het schrijven van het research 
proposal. J. Bauer legt uit dat het research proposal niet te vergelijken is met een 
afstudeerscriptie. De studenten moeten laten zien dat ze voldoende begrijpen van het onderwerp. 

J. Bauer voegt daaraan toe dat ervoor wordt gekozen om de stageperiode zo lang mogelijk te laten 
duren, omdat de uitvoeringsfase het belangrijkste is.  
Naar aanleiding van de stages, vraagt de voorzitter of er nagedacht is over de periode van de 

stages. Veel stages van de onderwijsprogramma’s van Geneeskunde en BMS starten eveneens in 
de tweede helft van het 3e studiejaar. Hierdoor is er al een tekort aan stageplekken. J. Bauer geeft 
aan dat hierover is nagedacht. Echter, het is niet praktisch om de stageperiode te laten starten aan 
het begin van het studiejaar in verband met uitwisselingsprogramma’s met andere universiteiten. 

Er is wel veelvuldig contact gelegd met bedrijven en de industrie om extra stageplekken te creëren. 
Desgevraagd geeft J. Bauer aan dat de opleiding niet concurreert met de opleidingen van BMS. Het 
betreft namelijk een ander profiel student. Naast de verplichte vakken natuurkunde, scheikunde en 

biologie, is ook wiskunde B een eis om toegelaten te worden tot de opleiding in verband met de 
engineering. Het is daarmee de enige opleiding binnen de FHML met wiskunde B als 
vooropleidingseis. In de Marketing & Communicatie is ook adequaat ingespeeld op het onderscheid 

maken met de opleidingen van BMS. Met betrekking tot het aantal studenten is de hoop en 
verwachting dat de opleiding start met een relatief laag aantal studenten om de start soepel te 
laten verlopen. Bovendien is er voldoende labcapaciteit nodig, waaronder een nieuw type lab en 
voldoende docenten. Er zijn plannen voor twee nieuwe labs op de campus in Randwyck. J. Bauer 

legt desgevraagd uit dat de planning van de assessments van het hele programma rond is.  
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De raad vindt het een interessante opleiding en een mooie toevoeging aan het totale aanbod van  
opleidingen binnen de FHML.  

De raad heeft wel zorgen over de praktische uitvoering van de opleiding. Een terugkerend punt van 
aandacht is de beschikbare labcapaciteit. Met het starten van deze opleiding zal de druk op 
labcapaciteit in Randwyck nog verder toenemen. Ook zal met de start van deze opleiding de vraag 
naar stageplekken verder toenemen. Tenslotte, de werkdruk; zonder uitbreiding zal deze opleiding 

bijdragen aan de werkdruk bij de huidige WP-geleding. De raad adviseert het bestuur om hier 

kritisch naar te kijken. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de opleidingscoördinator gegeven toelichting en de 

voorliggende documenten adviseert de raad, met in achtneming van bovenstaande opmerkingen, 
positief over het dossier ‘toets nieuwe opleiding’ voor de nieuwe bachelor Regenerative Medicine 
and Technology. 

 
9 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 

 
10 Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

Kim Luyten 

 


